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"PIAP UDOWADNIA, ŻE ROZUMIE RYNEK".
EMILEWICZ O KONTRAKCIE DLA WOJSKA
[DEFENCE24 TV]

– Innowacyjne gospodarki opierają się zawsze o współpracę pomiędzy nauką a sektorem obronnym
(...) W Polsce tak naprawdę przecieramy szlak. Dzisiejsza umowa to ogromna rzecz dla
Przemysłowego Instytutu Automatyki i Pomiarów i niezwykle ważna sprawa dla polskiej armii –
podkreśliła w rozmowie z Defence24 TV minister przedsiębiorczości i technologii Jadwiga Emilewicz. W
ten sposób skomentowała podpisany we wtorek kontrakt na dostawę robotów.

PIAP ma wysoką doskonałość naukową i wysoką doskonałość
technologiczną i udowadnia również, że rozumie rynek, ponieważ ma w
swoich strukturach spółki, które starają się dostarczać towary. Dzisiejsza
umowa jest tego najlepszym przykładem.
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